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Плакат посвящен Хатыни – символу всех белорусских деревень, сожженных 
в годы войны вместе с их жителями. Звон колоколов современного 
мемориального комплекса «Хатынь», их металлический плач, выражая скорбь 
белорусского народа, должен стать предостережением новых военных угроз. 
Плакат «В Хатыни плачут колокола» призывает зрителей никогда не забывать 
трагические страницы истории нашей Родины.

Работа участвовала в Республиканском конкурсе «Национальная премия в 
области изобразительного искусства» в 2023 году (номинация «Дизайн») и 
экспонировалась на итоговой выставке в Национальном центре современных 
искусств Республики Беларусь (октябрь-ноябрь 2023 года). Организаторами 
мероприятия выступили: Министерство культуры Республики Беларусь, 
Национальный центр современных искусств Республики Беларусь, Белорусская 
государственная академия искусств, Белорусский союз художников.

The poster is dedicated to Khatyn, the symbol of all Belarusian villages burned 
down during the war along with their inhabitants. The ringing of the bells of the 
modern Khatyn memorial complex, their metallic crying, expressing the grief of the 
Belarusian people, should be a warning of new military threats. The poster "Bells are 
crying in Khatyn" urges viewers to never forget the tragic pages of the history of our 
Motherland.

The work participated in the Republican competition "National Prize in the field 
of fine Arts" in 2023 (nomination "Design") and was exhibited at the final exhibition at 
the National Center for Contemporary Arts of the Republic of Belarus (october-
november 2023). The event was organized by the Ministry of Culture of the Republic 
of Belarus, the National Center for Contemporary Arts of the Republic of Belarus, the 
Belarusian State Academy of Arts, the Belarusian Union of Artists.
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